
 

 

Bestyrelsesmøde  
 

d. 7.11.2022 hos Lisa i nr. 28 
 
 
Tilstede:  Kristian Bluhme 
  Marianne Andersen 
  Marie Bro Søndergaard 
  Lisa Lin 
Afbud:  Louise Jacobsen 
 
 

Emner på dagsordenen: 
 

Område Beskrivelse Ansvarlig 

Status Buus og Co. Kristian og Marianne lykkedes med at få forhandlet frem 
til en kreditnota på 15.000 som kompensation for 
sæsonens mangelfulde arbejde. Kreditnotaen er dog 
ikke kommet endnu (7.11.22). Stierne mangler fortsat 
at blive vedligeholdt. 
 

Kristian    
Marianne 

Julehygge/julelys   
sættes på træer 
mm 
 

Opslag laves på FB gruppen – arrangementet holdes 
søndag den 27.11 kl. 15.30. 
Forhør ved det grønne udvalg hvad vi har af belysning 
Belysningen sættes op af voksne incl. det grønne 
udvalg 
Indkøb af æbleskiver, gløgg, juleposer til børn mm. 

Marie 

Affaldscontainere 
til haveaffald 

Der er kigget på priser og umiddelbart er containerne 
ret dyre. Info bringes videre til generalforsamling. 
 

Kristian 
 
 
 

Projekt ”Fornyelse 
ved Tennisbanen” 

Der har været afholdt møder i arbejdsgruppen og der vil 
stilles forskellige forslag til fornyelse af området til 
generalforsamlingen i februar 2023. 

Marianne 

Planlægning 
generalforsamling 

Sted -> Visse Ladegaard 
Dato -> Tirsdag d. 28/2 
Tidslinje 
  - 3 uger skriftlig varsel -> 7. februar 
  - forslag fra medlemmer senest 14 dage før -> senest 
d. 14. februar 
  - udsendes til medlemmer senest 7 dage før -> senest 
d. 21. februar 
Marianne og Marie er på valg 

Alle 

 
Næste møder: 
 
Klargøring til generalforsamling den 30.1.2023 kl. 19 ved Marianne i nr. 59. 
Gennemgang af indkomne forslag til generalforsamling den 15.2.2023 kl. 19 ved Marie i nr. 
55.   
 
 
Således opfattet af Lisa Lin den 7.11.2022. 


